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Pan
Andrzej Lorenc
Radny
Rady Miejskiej Legnicy

W  odpowiedzi  na  interpelację  z  dnia  11  grudnia  2023  roku,

w  sprawie  wyrwy  w  pobliżu  latarni  na  chodniku  przed  Katedrą  pw.

Świętych  Apostołów  Piotra  i  Pawła  poinformuję,  że  rozebrana

nawierzchnia  była  efektem konieczności  budowy  dodatkowego  kabla

światłowodowego  dla  sterowania  kamerą  CCTV  (dla  systemu

monitoringu miejskiego) zamontowanej na latarni oświetlenia ulicznego.

Prace  wykonane  były  w  ramach  zadania  inwestycyjnego  pn.

„ Zagospodarowanie i rewitalizacja Placu Słowiańskiego w Legnicy wraz

z  budową  pomnika  Henryka  Pobożnego”.  Wspomniany  wystający

element nie jest kablem lecz rurą osłonową dla potrzeb wprowadzenia

kabla  światłowodowego  z  budynku  Ratusza  do  kamery  CCTV.

Po  zakończeniu  prac  montażowych  kabla  światłowodowego

nawierzchnia została przywrócona do stanu pierwotnego.

Z up. Prezydenta Miasta

Jadwiga Zienkiewicz

(Zastępca Prezydenta)
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